
وزیر ورزش: کرمانشاه قابلیت برگزاری 
رویدادها و اردوهای بین المللی را دارد

وزیر ورزش و جوانان در س��فر به استان کرمانشاه گفت: 
سالن ۶ هزار نفره، استخر چندمنظوره و پیست سوارکاری 
مجموعه المپیک استان کرمانشاه از پروژه های مهم، نیازمند 
بازدی��د و پیگیری جهت اتمام این س��فر بودند. به گزارش 
پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، س��یدحمید سجادی 
اظهار داشت: سفر به استان کرمانشاه شرایط را جهت بازدید 
از مجموع��ه المپیک که یکی از مجهزتری��ن و به روزترین 
مجموعه های ورزشی است، فراهم کرد. سجادی با اشاره به 
۶ هزار پروژه ورزشی نیمه تمام در سراسر کشور، گفت: پروژه 
پیست سوارکاری و استخر مجموعه المپیک کرمانشاه یکی از 
این ۶ هزار پروژه است که اتمام آن نیازمند حدود ۶۰ میلیارد 
تومان است و این پروژه هدیه بزرگی به ورزش های آبی )شنا، 
شیرجه و واترپلو( استان خواهد بود. وی در ادامه اظهار داشت: 
پروژه سالن ۶ هزار نفره از دیگر پروژه های بزرگ و چندگانه 
اس��تان اس��ت که از همه لحاظ قابلیت و ظرفیت برگزاری 
مس��ابقات را دارد و اتمام آن نیز نیازمند حدود ۵۰ میلیارد 
تومان اعتبار است. وی ضمن قدردانی از اداره کل ورزش و 
جوانان استان کرمانشاه و شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی درباره ساخت مجموعه المپیک استان گفت: جهت 
اتمام مجموعه المپیک پیگیر برگزاری کارگروه ویژه هستم 
و امیدوارم پیش از المپیک پاریس، پروژه مجموعه المپیک 
کرمانشاه به اتمام برسد و بتوانیم جهت رویدادها و اردوهای 
بین المللی از مجموعه استفاده کنیم. سجادی تصریح کرد: ما 
در دوره جدید مدیریت وزارت ورزش و جوانان با مجوزی که 
از نهاد ریاست جمهوری داریم، از مشارکت های مردمی نیز 
جهت اتمام پروژه های ورزشی استقبال می کنیم. وزیر ورزش 
و جوانان درباره مهاجرت و پناهندگی برخی ورزشکاران نیز 
عنوان کرد: چرا سایر ورزشکاران را بدنام می کنید؟ اگر قرار 
است در کشور دیگری زندگی کنید یا اینکه یک سال به کشور 
دیگری بروید یا اینکه برای تحصیل به کشور دیگری مهاجرت 
کنید، چرا در قالب تیم های ورزشی به این کار دست می زنید 

و سایر ورزشکاران را بدنام می کنید؟

6 مسابقه از هفته بیست ونهم
لیگ برتر لغو شد

دیدار تیم های فوتبال پرس��پولیس و ش��هرخودرو از 
هفته بیس��ت و نهم رقابت های لیگ برتر ک��ه قرار بود از 
س��اعت 2۰ دیروز برگزار شود، لغو ش��د. در همین باره 
سازمان لیگ رسما اعلام کرد دیدارهای هوادار تهران – 
گل گهرسیرجان، نفت مسجدسلیمان - صنعت نفت آبادان، 
فولادخوزستان - سپاهان، آلومینیوم - پیکان و تراکتور 
تبریز - فجرشهیدسپاسی از هفته بیست و نهم لیگ برتر به 
دلیل آلودگی شدید هوا و همچنین شرایط حساس جدول 
لغو شد. این مسابقه ها در صورت مساعد بودن شرایط آب 

و هوایی امروز برگزار می شود. 

 بدهی پرسپولیس به استوکس
هر روز بیشتر از دیروز

باش��گاه پرس��پولیس باید بابت بدهی به بازیکن سابق 
ایرلندی خود سالانه ۵ درصد سود پرداخت کند. به گزارش 
ایسنا، بعد از صدور حکم آنتونی استوکس در کمیته وضعیت 
فیفا، پرس��پولیس این پرونده را به دادگاه CAS برد تا بلکه 
بتواند اندکی از مبلغ محکومیت را کم کند. با این حال بعد 
از تایید رای در دادگاه عالی ورزش، پرسپولیسی ها نتوانستند 
در موعد مقرر بدهی خود را به این بازیکن بپردازند تا پنجره 
نقل وانتقالاتی این باشگاه ۱2 اردیبهشت  ۱۴۰۱ بسته شود. 
با آنکه اس��توکس در زمان امضای قرارداد ۱۵۰ هزار دلار از 
قرارداد 2۷۰ هزار دلاری خود را نقدا دریافت کرد، بعد از مدتی 
بدون دلیل موجه از ایران رفت و در شرایطی که همه انتظار 
داشتند پرسپولیس او را در مراجع قضایی فوتبال محکوم کند، 
مهاجم ایرلندی، پرسپولیس را محکوم به پرداخت ۸۶ هزار 
و ۳۳۳ دلار کرد. با آنکه پرسپولیس تا پایان فصل فعالیتی 
در نقل وانتقالات نخواهد داشت و به همین خاطر عملا بسته 
بودن پنجره نقل وانتقالاتی تاثیری در فعالیت های این باشگاه 
ندارد اما گذشت زمان مبلغ بدهی را بیشتر می کند که این امر 
فقط به سود استوکس است. بر اساس حکم فیفا پرسپولیس 
باید ۵ درصد سود سالانه هم به استوکس بدهد و به همین 
خاطر بدهی به این بازیکن تا امروز ۹2 هزار و ۸۳۰ دلار برآورد 
شده است و این یعنی استوکس هر روز طلبش از پرسپولیس 
بیشتر می شود. در این میان نباید فراموش کرد نرخ ارز نیز در 
حال رشد است و هرچه پرداخت بدهی استوکس طولانی تر 

شود، قطعا به زیان پرسپولیس خواهد بود. 

تمجید فدراسیون جهانی والیبال
از سعید معروف 

فدراسیون جهانی والیبال به تجمید از پاسور افسانه ای ایران 
پرداخت. فدراسیون جهانی والیبال با انتشار پستی در فضای 
مجازی نوشت: افسانه برای همیشه. سعید معروف با قهرمانی 
در مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های آسیا با پیکان عنوان 
دیگری را به مجموعه افتخارات خود اضافه کرد و به عنوان 
بهترین بازیکن معرفی شد. شاید او از تیم  ملی خداحافظی 

کرده باشد اما میراث قهرمانی او همچنان ادامه دارد. 

انتقاد کی روش از مسؤولان 
فدراسیون فوتبال مصر

سرمربی سابق تیم  ملی فوتبال مصر از عملکرد خود در 
این تیم راضی اس��ت. او به انتقاد از فدراسیون فوتبال مصر 
پرداخت و آنها را مقصر جدایی اش دانست. به گزارش کوره، 
فدراسیون فوتبال مصر بعد از آنکه کی روش نتوانست این تیم 
را به جام جهانی برساند، با این مربی پرتغالی قطع همکاری 
کرد. کی روش از رفتاری که فدراسیون فوتبال مصر با او کرده، 
ناراحت است. او گفت: رئیس و اعضای فدراسیون فوتبال مصر 
به من احترام نگذاشتند و نتایج خوب تیم و کادر فنی را نادیده 
گرفتند. به نظرم بیشتر از این نمی توان صحبت کرد و نیازی 
به توضیح بیشتر نیست. اگر می خواهید بیشتر بدانید از وائل 
جمعه، محمد شوقی، عصام الحضری و ولید العطار سوال کنید. 
آنها بخوبی می دانند چه اتفاقی افتاد. کی روش ادامه داد: سران 
فدراسیون فوتبال مصر من را نمی خواستند اما چرا؟ آنها باید 

در این زمینه توضیح دهند نه من.

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
... در اصل راهبردی برای ایجاد تفرقه و 
تحریک درگیری و تضعیف صلح است و به دنبال »تغییر محیط 

پیرامونی چین« با هدف بازدارندگی در برابر پکن است. 
هر چند آمریکایی ها می دانند در شرایط فعلی توان تقابل نظامی 
و اقتصادی با چین را ندارند اما واشنگتن به دلایل متعدد، راهبرد 

بی ثبات سازی در شرق آسیا را دنبال می کند. 
اول از همه مساله فروش تسلیحات و تجهیزات نظامی است. 
تشدید تنش ها در این منطقه باعث افزایش میزان خرید اسلحه 
از سوی متحدان واشنگتن در آسیا خواهد شد. شبکه تلویزیونی 
آساهی هفته گذشته گزارش داد نخست وزیر ژاپن قصد دارد در 
دی��دار با بایدن افزایش بودجه نظامی این کش��ور را اعلام کند. 
افزایش بودجه نظامی توکیو که طبعا با چراغ س��بز واش��نگتن 
ص��ورت می گی��رد، طبعا خرید فزاینده تس��لیحات را به دنبال 
خواهد داش��ت، بویژه اینکه ژاپن از زمان شکست در جنگ دوم 

جهانی با محدودیت هایی در توس��عه ارتش و تجهیزات نظامی 
مواجه بود و اکنون برای مدرن س��ازی ارتش خود، به میلیاردها 
دلار اس��لحه نیازمند است. از سوی دیگر فعال شدن گسل های 
امنیتی در اطراف چین باعث بر هم خوردن تمرکز پکن به عنوان 
بزرگ ترین رقیب اقتصادی و نظامی ایالات متحده خواهد شد و 
توان این کشور را در دیگر مناطق جهان تحلیل خواهد برد. در 
شرایط جنگ اوکراین که روسیه حساب ویژه ای روی کمک های 
اقتصادی چین برای دور زدن تحریم ها باز کرده است، بی ثباتی در 
تنگه تایوان و شبه جزیره کره که برای پکن در مقایسه با اوکراین 
اهمیت بیشتری دارد، توازن قوا را به نفع غرب و به ضرر روسیه و 
حتی خود چین تغییر خواهد داد. در نهایت باید گفت آمریکا با 
استفاده از موقعیت جغرافیایی ویژه خود که همواره دور از بحران ها 
و جنگ های جهانی بوده است، همچنان عادت قدیمی خود را در 
زمینه مداخله در امور سایر مناطق جهان دنبال می کند؛ این بار 

اما به صورت غیرمستقیم و از راه دور.

راهبرد آمریکا برای بی ثبات سازی جهان؛ این بار شرق آسیا

پاری سن ژرمن به دنبال فروش نیمار
باشگاه پاری سن ژرمن بعد از تمدید قرارداد کیلیان امباپه به دنبال فروش نیمار است. به گزارش لو پاریزین، پاری سن ژرمن توانست قرارداد کیلیان 
امباپه را تمدید کند که این موفقیتی بزرگ برای سران باشگاه به شمار می آید. باقی ماندن امباپه در پاری سن ژرمن با هزینه زیادی برای سران 
باشگاه همراه شد. طبق اعلام روزنامه لو پاریزین سران پاری سن ژرمن بعد از تمدید قرارداد با امباپه علاقه مند به فروش نیمار هستند. 

رئیس فدراسیون وزنه برداری به مهاجرت 
دختر وزنه بردار واکنش نشان داد و گفت: 
این رفتارها از ارزش های اخلاقی به دور اس��ت. علی مرادی در 
جمع خبرنگاران درباره پناهندگی دختر وزنه بردار گفت:  اینگونه 
موارد اجتناب ناپذیر است. اگر به المپیک اخیر نگاه کنید، یکی 
از دختران ورزشکار به کشور دیگری رفت. ورزش در همه دنیا 
فراز و نشیب های خودش را دارد، اینکه چگونه می توانیم جلوی 
ای��ن اتفاق��ات را بگیریم یا مهاجرت ها کمتر ش��ود باید انگیزه 
بیش��تری برای ورزشکاران فراهم کرد. مرادی همچنین گفت: 
اینگونه اقدامات کم لطفی ای است که به کشور و ورزش ما لطمه 
می زند. اینگونه اقدامات از ارزش های اخلاقی به دور است؛ حالا 
چه پناهنده شود یا مهاجرت کند. وزنه برداری بانوان در کشور 
جدید است، با این وجود در ۳ سال و نیم به اندازه ۵۰ سال کار 
انجام شده است. وی افزود: کسانی که در این رشته صاحب نام 
هستند و برخی از آنها پناهنده شده اند، هنوز نتوانسته اند یک 
مدال درس��ت و حسابی بگیرند. ورزشکاران ما در ۳ سال و نیم 

گذشته مدال های خوب ورزشی 
گرفته اند که باید حمایت شوند 
و ما حمایت می کنیم. در همین 
راستا، دوره های آموزشی داوری 
و مربیگری برای خانم ها افزایش 
یافته و درصددیم اردوها را بهتر 
برگزار کنیم، ضم��ن اینکه در 
بحث برگزاری اردوهای تمرینی 
در س��طح استان جلس��ه ای با 

حضور نایب رئیس بانوان فدراسیون داریم تا بتوانند تمرینات بهتری 
داشته باشند. وی در پاسخ به این سوال که آیا در موضوع یکتا 
جمالی بحث سوء مدیریت و توبیخ پیش آمده است، گفت: من 
به این موضوعات نمی پردازم، چون حاشیه ای است. دخترهایی 
که در این رشته فعالیت می کنند عضو خانواده ما هستند. اگر 
هم موضوعی هست باید تذکر داد و اگر نیاز به حمایت است باید 
انجام دهیم. در یک خانواده نیز اگر پدر تذکر ندهد وظیفه اش را 

انجام نداده است. ما نایب رئیس 
داریم که در بخ��ش بانوان کار 
می کن��د. وی در ادام��ه گفت: 
پیش از این نیز در موارد زیادی 
تیم هایی را با نفرات زیاد حتی 
به آمریکا اعزام کرده بودیم که 
بدون هیچ گونه تنشی رفتند و 
بازگشتند. اینگونه موارد هر چقدر 
هم بخواهید شرایط را مهیا کنید، 
کس��ی که ته دلش می خواهد اتفاقی را رقم بزند کار خودش را 
می کند. کسی که شب بخوابد و صبح زود بیدار شود و ساعت 
۸ به بهانه اینکه حال خانواده اش را بپرسد از مربی مربوط زمان 
بخرد و نیت خود را عملی کند نمی تواند بدون برنامه ریزی قبلی 
این کارها را کرده باشد. یا کسی که مصاحبه کرده و می گوید او 
را از آلمان برده، پس برنامه ریزی داشته  و مقدمات را مهیا کرده  
بودند. احساس من این است که یک شبکه قاچاق انسان اینها 

را مدیریت می کند. سیستم، سازماندهی شده است. وی افزود: 
شما نمی توانید، مگر اینکه ساده لوحی کنید. امکان ندارد جوان 
۱۷ ساله شب بخوابد و صبح تصمیم دیگری بگیرد. نکته خاص 
این بوده که آنقدر تودار بوده که هیچ کس مطلع نش��ده است. 
ش��رایطی را به وجود آورده که کسی موضوع را نفهمیده است. 
مرادی درباره بازنشستگی اش نیز گفت: من بازنشسته نیستم. تا 
زمانی که سازمان بازنشستگی مسائلی که در ارتباط با سنوات است 
مورد تایید قرار ندهد هیچ سازمانی نمی تواند پرسنلی را بازنشسته 
اعلام کند. پس ما بازنشسته محسوب نمی شویم و همچنان به کار 
خود ادامه می دهیم. وی درباره رأی دیوان عدالت اداری نیز گفت: 
دیوان عدالت اداری موضوع دیگری است. چگونه رأیی که مشابه 
رأی هادی ساعی و با همان شرایط است، همان قاضی و همان 
شعبه تایید کرده اما برای ما نقض شده است. ما اعتراض کرده ایم 
و اینکه رأی بدوی انتشار پیدا کند خلاف و جرم است. دوستانی 
که نشر داده اند باید در مراجع قضایی پیگیری شود. تا رأی قطعی 
صادر نشده که نباید منتشر کنند. رأی بدوی قانونش این است. 

واکنش علی مرادی به مهاجرت دختر وزنه بردار

پای قاچاق انسان در میان است
گزارش

نگاه

فدراس��یون فوتبال که امیدوار بود بتوان��د با برگزاری 
دیدارهای تدارکاتی تیم ملی را برای حضور در جام جهانی 
آماده کند، حالا با چالش بزرگی برای تنها بازی تدارکاتی 
با تیم ملی کانادا مواجه شده است. تیم ملی فوتبال ایران 
که باید خود را برای حضور در جام جهانی 2۰22 قطر آماده 
کند، هنوز در پیچ اول قرار دارد و مشخص نیست تا آغاز 
جام جهانی این تیم دیدار تدارکاتی مناسبی برگزار خواهد 
ک��رد یا نه. در حالی که اکثر کش��ورهای حاضر در قطر با 
برنامه ریزی دقیق و از پیش تعیین شده، دیدارهای تدارکاتی 
و حریفان خود را مش��خص کرده اند، فدراس��یون فوتبال 
ای��ران با بی ثباتی و خودزنی های داخلی بهترین زمان ها را 
از دست داد اما در نهایت موفق شد یک دیدار تدارکاتی با 
کانادا را نهایی کند. بر اساس توافق های شکل گرفته، تیم 
ملی ایران بامداد ۱۶ خرداد در شهر ونکوور به مصاف تیم 
ملی کانادا خواهد رفت. البته قرار بود در این سفر تیم ملی 
ای��ران با اکوادور هم دیدار تدارکاتی دیگری را برگزار کند 
اما بنا به دلایلی این بازی نهایی نشد. درشرایطی که تیم 
ملی خود را آماده س��فر به کانادا می کند، ابهاماتی درباره 
برگزاری این بازی به وجود آمده اس��ت و به نظر می رسد 
ادامه این روند منجر به لغو این دیدار خواهد ش��د. در این 
باره گفته می شود برخی نهادها به شرکت واسطه این بازی 
ایراد وارد کرده اند و خواستار تغییر شرکت واسطه شده اند. 
از آن سو برخی نهادهای کانادایی نیز مخالفت خود را برای 
برگزاری این دیدار اعلام کرده اند. با این حال اظهارات روز 
سه شنبه سعید خطیب زاده، سخنگوی وزارت امور خارجه 
بر ابهامات برگزاری دیدار با کانادا بیش از پیش اضافه کرد 
و به نظر می رسد اتفاقاتی رخ داده است که این وزارتخانه 
ه��م نگران لغو این دیدار اس��ت. خطیب زاده در نشس��ت 
خب��ری صبح دیروز خود در واکنش به پرسش��ی پیرامون 
اظهارات سیاس��ی برخی دولتمردان کانادایی درباره دیدار 
تدارکاتی تیم های ملی ایران و کانادا گفت: هماهنگی این 
دیدار مس��تقلا از سوی فدراسیون های فوتبال 2 کشور در 
چارچوب دیدارهای معمول تدارکاتی فوتبال انجام شده و 
فدراسیون فوتبال کانادا در این خصوص اعلام کرده مصمم 

است با جلوگیری از هرگونه سوءاستفاده سیاسی گروه های 
شناخته شده ضد ایران، این رویداد صرفا ورزشی را میزبانی 
کند. سخنگوی وزارت امور خارجه افزود: متاسفانه به نظر 
می رسد بر خلاف ادعاهای نمایشی، ورزشی ترین امور هم 
بازیچه جهت گیری های حزبی و جبهه بندی های سیاسی در 
داخل کانادا شده است. موضع گیری ها و اظهارنظرهای منفی 
نخست وزیر کانادا و برخی افراد دیگر، حاکی از تفوق نگاه 
صرف سیاسی و حزبی بر همه وجوه حکمرانی در کانادا بوده 
و به همین دلیل رفتار مقامات این کش��ور در علن بازیچه 
گروه های مخالف و ایران ستیز می شود. وی تصریح کرد: از 

دولت و فدراسیون کانادا انتظار می رود فارغ از جوسازی ها، 
بر اساس منشور حرفه ای ورزش و اصول شناخته شده فیفا، 
برگزاری این دیدار تدارکاتی و دوستانه را به دور از شائبه ها 
و انگیزه های سیاس��ی و نیز شانتاژهای تبلیغاتی مخالفان 
تعاملات غیرسیاس��ی میان مردم کشورها، تسهیل کنند. 
فدراس��یون فوتبال جمهوری اسلامی ایران به ما اطمینان 
داده است همه توافقات لازم را با فدراسیون فوتبال کانادا 
در همین چارچوب انجام داده و در صورت نقض توافقات، 
مسؤولیت تمام عواقب آن بر دوش طرف کانادایی خواهد 
بود. با این اظهار نظر مش��خص می شود برگزاری دیدار با 

کانادا در بن بس��ت قرار گرفته و مشخص نیست تیم ملی 
می توان��د تنها دی��دار تدارکاتی اش را برگ��زار کند یا باید 
منتظر رایزنی های فدراس��یون فوتبال با کشورهای دیگر 
باش��د، هر چند به نظر می رسد با وضعیتی که فدراسیون 
فوتب��ال دارد، حریف قدرتمند و به دردبخوری برای دیدار 
تدارکاتی با تیم ملی مهیا نشود. همه این گمانه زنی ها در 
حالی اس��ت که »حمیرا اسدی« مس��ؤول امور بین الملل 
فدراس��یون فوتبال صبح دیروز در گفت وگویی تاکید کرد 
 دی��دار تیم مل��ی برابر کانادا در زمان تعیین ش��ده برگزار

خواهد شد. 
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ابراهیم  قاسم پور: 

نمی توان دورنمای خوبی را تصور کرد
عضو کمیته فنی فدراسیون فوتبال می گوید آماده سازی 
تیم ملی ایران در شرایط خوبی نیست اما در سوی مقابل 
تیم ملی بازیکنان لژیونر زیادی دارد که در شرایط حرفه ای 
تمرین و بازی می کنند. ابراهیم قاسم پور در پاسخ به این 
سوال که شرایط تیم ملی را چطور ارزیابی می کند، گفت: 
ش��رایط را خیلی خوب نمی بینم. وقتی تدارکات خوبی را 
تهیه نکنید، مش��کلات به جای خود باقی خواهد ماند. در 
حال حاضر نمی توان دورنمای خوبی را تصور کرد اما شانسی 
که آوردیم این است که بازیکنان ما اکثرا لژیونر هستند و 
تجربیات خوبی را در اروپا کسب کرده اند و اعتماد  به  نفس 
خوبی دارند. آنجا نظم و انضباطی حاکم است که اگر کسی 
رعایت نکند، با آن بازیکن برخورد می شود. بازیکنان ما از نظر 
آمادگی در شرایط خوبی قرار دارند. امیدوارم مصدوم نشوند 
و مشکلی پیش نیاید. این یک امتیاز بزرگ برای ما است. 
مربی و بازیکن سابق تیم ملی درباره شرایط آماده سازی تیم 
ملی فوتبال ایران و هماهنگی برای برگزاری دیدار دوستانه 

با تیم ملی کانادا گفت: یک 
مقدار مسافت زیادی را باید 
طی کنیم و این بازی را انجام 
دهیم. در حال حاضر خیلی 
چیزها هم سیاس��ی ش��ده 
و ی��ک مق��دار کار را خراب 
می کند. متاس��فانه سیاست 
هم در این بازی دخیل شده 
اس��ت. خیلی از مس��ؤولان 

سیاس��ی کانادا هم مخالفت کرده اند و ش��اید این اتفاقات 
مشکل ساز شود. در هر حال انتخاب بازی با کانادا به علت 
اینکه در مسیر انتخابی جام جهانی با آمریکا رقابت کرد و 
صدرنشین هم شد، می تواند یک بازی مناسب باشد اما نیاز 
داریم بازی های بیش��تری را برگزار کنیم. او در واکنش به 
اینکه بازی های زیادی برای تیم ملی در نظر گرفته نشده و 
ایران فقط 2 بازی دوستانه را هماهنگ کرده که شاید به یک 

بازی کاهش پیدا کند، اظهار 
کرد: مطمئنا کسانی که در 
فدراسیون هستند، پیگیری 
می کنند. اگر دخالت ها نباشد، 
می توانیم بازی های بیشتری 
را هماهن��گ کنی��م. با این 
حال، مهم ترین مساله انتخاب 
بازی های هم تراز با تیم های 
حاضر در گروه ایران اس��ت. 
عضو کمیته فنی فدراس��یون فوتبال درباره شناختش از 
تیم ملی فوتبال اکوادور نیز اظهار کرد: من  شناختی از این 
تیم ندارم. وقتی شیلی و کلمبیا حذف می شوند و این تیم 
به جام جهانی می رود، مطمئنا توانایی و اس��تحقاق داشته 
است. از طرفی آمریکای جنوبی فوتبال قدرتمندتری نسبت 
به آمریکای ش��مالی دارد. با این حال، س��بک فوتبال این 
منطقه به شکلی است که تیمی از این نوع بازی در گروه ما 

نیست. وقتی می خواهید بین بد و بدتر یکی را انتخاب کنید، 
سراغ تیمی می روید که اگر سبکش هم چندان همخوانی 
نداشت، از نظر فوتبالی در شرایط خوبی باشد و تیم ملی 
را با مش��کل مواجه کند و ما ی��ک محک جدی بخوریم. 
قاسم پور در واکنش به این مساله که خیلی از کشورهای 
جهان دیگر توجهی به اینکه یک کشور از کدام قاره است، 
ندارند و بیشتر به سمت تیم های باکیفیت می روند اما ایران 
به راحتی از بازی با سنگال و غنا گذشت که قطعا فوتبال 
قدرتمندتری نسبت به کانادا دارند، گفت: عقیده من این 
است که اگر تیم رقیب از همان قاره ای باشد که یک تیم 
دیگر هم از همان قاره در گروه ما اس��ت، بهتر است. البته 
در یک نگاه کلی فوتبال کشورها خیلی به هم نزدیک شده 
و الان خیلی ها به یک س��بک مشابه بازی می کنند. الان 
باید دنبال تیمی باشید که قوی باشد و بتواند به تیم شما 
فشار بیاورد. سیستم های فوتبال خیلی تغییر نمی کند و 

خلاقیت، تکنیک و کیفیت بازیکنان مهم است. 
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